

For life
learnings



beyond the
classroom



HSBC

| Opening up a world of opportunity



Get AED 1,500 cashback¹ and more when you open a new HSBC Advance account²

In these times, being a teacher means being so many things. You have to re-plan, re-invent and be more resourceful than ever before. HSBC sees that.

Banking solutions, exclusive offers and benefits to support your changing needs.



International HSBC account

- ▶ Open an HSBC Advance Salary transfer account with no fee and free withdrawals at any ATMs in GCC Countries.
- ▶ Open an international HSBC account with no fees in your home country or offshore and view all of your accounts in one place with Global View and Global Transfers between your global HSBC accounts³.

Global Money Account

- ▶ Activate your Global Money Account on your HSBC UAE Mobile Banking App and hold & convert between 21 currencies instantly.
- ▶ Spend in store, online and withdraw money in 20 currencies overseas with no foreign currency⁴ processing fees using the Global Money Debit Card⁵.
- ▶ Send money internationally with no HSBC transfer fees and competitive exchange rates using Global Money Transfer^{6,7}, available in multiple currencies including in GBP and EUR.
- ▶ Send money instantly to any other HSBC account worldwide with no HSBC transfer fees⁸.



Exclusive privileges through HSBC credit cards

Get up to **AED 500** cashback when applying for selected HSBC credit cards.

Earn Air Miles or cashback on every spend and enjoy over 11,000 Buy-1-Get-1-Free offers across brunches, dine in, deliveries, beauty and fitness, entertainment and many others through the ENTERTAINER app⁹. You can also unlock exciting discounts on renowned airlines, hotels, cinema tickets as well as complimentary access to the finest gyms, beach clubs and hotel pools across the UAE.



Personal Loans

Get preferential rates on Personal Loans, Mortgages and Auto loans to suit your every need.



Whether you choose to start digitally or in-person, opening an HSBC account is quick, easy and convenient. If you haven't yet settled in the UAE, you can also get started with your account set-up from your home country.

All you will need is your salary letter (with 'visa under process' mentioned on the document) or a copy of your contract, and your account will be activated immediately. You will be able to use your account for salary transfers and more for up to 90 days while your visa and Emirates ID are being updated.

Warning Statement:

This product/service may be affected by changes in foreign currency exchange rates.

Correspondent and receiving banks may charge additional fees when they process the transaction.

Penalties and Fees may be applied if there is a customer error or omission in providing correct or incomplete remittance information and may cause a rejection of, or delays in, the transfer. The exchange rate used for the refund of money paid by you may differ from the original rate used for the transfer. We shall not be held liable for any potential exchange rate loss.

The actual time to complete a transaction may differ from estimates due to increased scrutiny of transactions by the correspondent bank/financial institution or entity providing financial services to the beneficiary of remittances.

If you do not meet the repayments/payments on your loan/financing, your account will go into arrears. This may affect your credit rating, which may limit your ability to access financing in the future.

You may have to pay penalties if you pay off a loan/financing early.

For recall of payments, please contact us as soon as possible on 800 4525 (Within UAE) or +971 4 227 4310 (Outside UAE). We may charge payment recall fee and the exchange rate used for the refund of money paid by you may differ from the original rate used for the transfer. We cannot guarantee that we'll be able to recall the payment successfully.

Offer valid from 1 July 2023 to 31 October 2023 (both days inclusive). Offer is valid for selected schools only. HSBC New to Bank Customers Offer Terms and Conditions, HSBC Personal Banking General Terms and Conditions (UAE), Credit Card Agreement Terms, and Schedule of Services and Tariffs and eligibility criteria apply.¹This Offer is only valid for New to Bank Customers with no existing banking relationship in the UAE. Upgrades or deposit transfers are not eligible to participate in the Offer. Offer Terms and Conditions Apply.²You must apply for and open a new HSBC Premier or Advance Account during the Offer Period and fund the new account or transfer your salary in accordance with the Eligibility Criteria of AED 10,000 (or equivalent in foreign currency) or more before 31 December 2023, as well as continuing to meet the criteria for at least 6 consecutive months. This Offer is

not available to Personal Banking and Flexi Account customers.³Global Transfers are effected instantly (typically within 6 seconds from submitting the required information) for supported currencies. Visit the Money Transfers page to find out more about Global Transfers and see a list of supported currencies.⁴Chinese yuan renminbi (CNY) is not supported by the Global Money Debit Card.⁵Card usage is with no foreign currency processing fees on the 20 supported currencies. Other banks ATMs (including HSBC ATMs outside UAE) may charge an ATM fee on cash withdrawals. Unsupported currencies are subject to the foreign currency processing fee and the standard processing fee as determined by Visa. These fees are waived during the launch campaign until further notice and we will communicate to you the effective date 60 days in advance. For any applicable fees, the bank reserves the right to amend or modify fees at any time at its sole discretion. You will receive a notification 60 days prior to changes in the fees and charges applicable, which will also be reflected in our Schedule of Services and Tariffs.⁶Promotional campaign available until further notice. The Bank reserves the right to amend or modify fees at any time at its sole discretion. Before the promotional period is over, you will receive a notification 60 days in advance, regarding the fees applicable for these payment transactions and changes will also be reflected in our Schedule of Services and Tariffs. For international payments outside HSBC, correspondent and receiving banks may charge additional fees when they process the transactions.⁷We draw on a combination of factors to provide Global Money Account users with competitive conversion rates, quoted to you at the time of making the transfer. You'll receive the HSBC Exchange Rate before you complete a transaction. This rate refreshes every 60 seconds to align to market exchange rates. The HSBC Exchange Rate includes the HSBC cost rate and a foreign currency conversion margin.⁸Instant Global Money payments can only be made between individual HSBC accounts, locally or globally in participating countries/territories.

By "instantly" we mean within 6 seconds. Global Money payments can be made between eligible HSBC and non-HSBC accounts worldwide in participating countries/territories subject to the availability of supported currencies. Global Money Transfers to other banks may take longer. ⁹HSBC Entertainer app, VOX and REEL Cinemas Terms and Conditions apply. Air Miles terms and conditions apply.

Issued by HSBC Bank Middle East Limited U.A.E Branch, PO Box 66, Dubai, U.A.E. Regulated by the Central Bank of the U.A.E for the purpose of this promotion and lead regulated by the Dubai Financial Services Authority. CRN ADV052523 © Copyright. HSBC Bank Middle East Limited. 2023. ALL RIGHTS RESERVED. No part of this publication may be reproduced, stored in a retrieval system, or transmitted, on any form or by any means, electronic, mechanical, photocopying, recording, or otherwise, without the prior written permission of HSBC Bank Middle East Limited.

دروس الحياة



لا تقتصر على المدرسة

نفتح عالم من الفرص





احصل على 1,500 درهم كاسترداد نقدي¹ والمزيد عند فتح حساب HSBC Advance²

تنطوي مهنة المعلم، في هذه الأوقات، على الكثير من النواحي. فعليك التخطيط والابتكار وإستغلال الموارد أكثر من أي وقت مضى. ونحن في HSBC ندرك ذلك.

حلول مصرفية وعروض ومزايا حصرية تدعم احتياجاتك المتغيرة.

حساب HSBC العالمي

◀ يمكنك فتح حساب HSBC Advance لتحويل راتبك إليه دون رسوم مع خدمة السحب المجاني من أي جهاز صراف آلي على مستوى دول مجلس التعاون الخليجي.

◀ افتح حساب HSBC عالمي بدون رسوم في بلدك الأصلي أو في الخارج واطلع على جميع حساباتك في مكان واحد مع خدمات Global and Global View Transfers لحسابتك العالمية لدى HSBC³.



الحساب المالي العالمي

- ◀ قم بتفعيل حسابك المالي العالمي من خلال تطبيق HSBC UAE على الهاتف المتحرك، حيث يمكنك الاحتفاظ بـ 21 عملة والتحويل فيما بينها فوراً.
- ◀ أنفق في المحلات وعبر الانترنت واسحب الأموال بـ 20 عملة في الخارج دون رسوم معالجة العملات الأجنبية⁴ وذلك باستخدام بطاقة الخصم المباشر الخاصة بالحساب المالي العالمي⁵.
- ◀ أرسل الأموال عالمياً دون رسوم تحويل من HSBC وبمعدلات صرف تنافسية عبر خدمة التحويلات المالية العالمية (Global Money Transfer)^{6,7} والمتاحة بعدة عملات منها الجنيه الاسترليني واليورو.
- ◀ أرسل الأموال فوراً لأي حساب HSBC آخر على مستوى العالم دون رسوم تحويل من HSBC⁸.





مزايا حصريّة مع بطاقات HSBC الائتمانية

احصل على ما يصل إلى **500 درهم** كاسترداد نقدي عند التقدم بطلب للحصول على بطاقات HSBC الائتمانية المختارة.

اربح نقاط Air Miles أو استرداد نقدي على جميع نفقاتك، واستمتع بأكثر من 11,000 عرض من عروض "اشتر واحداً واحصل على الآخر مجاناً" والتي تشمل المأكولات في المطاعم أو طلبات التوصيل إلى المنازل، والجمال واللياقة، والترفيه، وغيرها الكثير من خلال تطبيق ENTERTAINER⁹.

يمكنك أيضاً الاستفادة بخصومات رائعة على تذاكر كبرى شركات الطيران والفنادق وتذاكر السينما بجانب الدخول مجاناً لأفخم الصالات الرياضية والنوادي الشاطئية ومساح الفنادق على مستوى دولة الإمارات العربية المتحدة.



القروض الشخصية

استمتع بمعدلات فائدة مميزة على القروض الشخصية، وقروض الرهن العقاري وقروض السيارات بما يناسب جميع احتياجاتك.

سواء اخترت البدء رقمياً أو شخصياً، فإن فتح حساب لدى HSBC يتسم بالسرعة والسهولة والراحة. إن لم تستقر بعد في دولة الإمارات العربية المتحدة، يمكنك أيضاً البدء في إعداد حسابك من بلدك الأصلي.

كل ما تحتاج هو خطاب تحويل الراتب (مع ذكر "جاري العمل على إصدار التأشيرة" في الخطاب) أو نسخة من عقدك، وسيتم تفعيل حسابك على الفور. كذلك، ستمكن من استخدام حسابك لتحويل الراتب وغيره لمدة تصل إلى 90 يوماً أثناء تحديث تأشيرة الإقامة وبطاقة الهوية الإماراتية.

بيان تحذيري:

قد يتأثر هذا المنتج/هذه الخدمة بالتغيرات في أسعار صرف العملات الأجنبية. قد يفرض البنك الوسيط والبنك المتلقي رسوماً إضافية عند استكمال المعاملة.

قد يتم تطبيق غرامات ورسوم في حال وجود خطأ أو سهو من العميل عند تقديم معلومات التحويل بشكل غير صحيح أو غير كامل، وقد يتسبب ذلك في رفض التحويل أو تأخيره. سعر الصرف المستخدم في رد الأموال التي دفعتها قد يختلف عن السعر الأصلي المستخدم في التحويل. ولن نكون مسؤولين عن أي خسارة محتملة تنتج عن تغير سعر الصرف.

الوقت الفعلي لاستكمال المعاملة قد يختلف عن التقديرات الموضحة نظراً لوجود المزيد من إجراءات الفحص والتحقق من المعاملات من قبل البنك الوسيط/المؤسسة المالية الوسيطة أو الجهة التي تقدم للخدمات المالية للمستفيد من التحويل.

في حال عدم أدائك الأقساط/الدفعات المترتبة على القرض/التمويل الخاص بك، فسيتم الإشارة إليها كمتأخرات على حسابك. وقد يؤثر ذلك على تقييمك الائتماني، مما قد يحد من إمكانية حصولك على أي تمويل في المستقبل.

قد يتم تطبيق غرامة عليك في حال السداد المبكر للقروض/تسهيلات التمويل.

لاسترداد المدفوعات، يرجى الاتصال بنا في أسرع وقت ممكن على 800 4525 (داخل الإمارات) أو 971 4 227 4310 (خارج الإمارات). قد نفرض رسوماً على عملية استرداد المدفوعات، وقد يختلف سعر الصرف المستخدم في رد الأموال التي دفعتها عن السعر الأصلي المستخدم في التحويل. ولا يمكننا ضمان قدرتنا على استرداد المدفوعات بنجاح.

يسري العرض من 1 يوليو 2023 إلى 31 أكتوبر 2023، بما في ذلك التاريخين المذكورين. يسري العرض لمدارس مختارة فقط.

تطبق الشروط والأحكام المتعلقة بعروض عملاء HSBC الجدد، والشروط والأحكام العامة للخدمات المصرفية الشخصية في الإمارات العربية المتحدة، وأحكام اتفاقية البطاقات الائتمانية، وجدول الخدمات والتعريفات ومعايير الأهلية. ¹يسري هذا العرض فقط للعملاء الجدد في البنك والذين ليست لهم علاقة مصرفية حالياً في دولة الإمارات العربية المتحدة. الترقية أو تحويلات الودائع غير مؤهلة للمشاركة في العرض. تطبق شروط وأحكام العرض. ²يجب أن تتقدم بطلب لفتح حساب HSBC Premier أو HSBC Advance خلال فترة العرض، وأن يتم تمويل الحساب الجديد بعد فتحه أو تحويل راتبك عليه بموجب معايير الأهلية المتمثلة في 10,000 درهم إماراتي أو أكثر (أو ما يعادلها بعملة أجنبية) قبل تاريخ 31 ديسمبر 2023، مع الاستمرار في تلبية معايير الأهلية لمدة 6 شهور متتالية على الأقل. هذا العرض غير متاح لعملاء الخدمات المصرفية

الشخصية أو عملاء حسابات Flexi. ³التحويلات الدولية (Global Transfers) تنفذ على الفور (عادة خلال 6 ثواني من إرسال المعلومات المطلوبة) للعمليات المدعومة. تفضل زيارة صفحة تحويلات الأموال لمعرفة المزيد عن التحويلات الدولية (Global Transfers) والاطلاع على قائمة العملات المدعومة. ⁴اليوان الصيني لا تدعمه بطاقة الخصم المباشر الخاصة بالحساب المالي العالمي. ⁵استخدام البطاقة يكون دون رسوم معالجة للعملات الأجنبية على الـ 20 عملة المدعومة. قد تفرض ماكينات الصراف الآلي التابعة لبنوك أخرى (بما في ذلك ماكينات HSBC خارج الإمارات) رسوماً على السحوبات النقدية. تخضع العملات غير المدعومة لرسوم معالجة العملات الأجنبية، ورسوم المعالجة المعتادة التي تحددها شركة Visa. يتم الإعفاء من هذه الرسوم خلال حملة إطلاق المنتج وحتى إشعار آخر، وسوف نعلمكم بتاريخ السريان قبلها بـ 60 يوماً. وفيما يتعلق بأي رسوم مطبقة، يحتفظ البنك بحق تعديلها أو تغييرها في أي وقت حسبما يرى. سوف تتلقون إخطاراً قبل 60 يوماً من التغييرات على الرسوم والمصروفات، وسيتم تحديثها في جدول الخدمات والتعريفات أيضاً. ⁶الحملة الترويجية متاحة حتى إشعار آخر. ويحتفظ البنك بحقه في تعديل أو تغيير الرسوم في أي وقت حسبما يرى. قبل انتهاء فترة العرض الترويجي، ستتلقى إشعاراً قبل 60 يوماً بخصوص الرسوم المطبقة على معاملات المدفوعات، كما سيتم ذكر التغييرات في جدول الخدمات والتعريفات الخاص بنا. للمدفوعات الدولية خارج شبكة HSBC، قد يفرض البنك الوسيط والبنك المتلقي رسوماً إضافية عند استكمال المعاملة. ⁷نعمل على توفير مجموعة من العوامل لتزويد مستخدمي الحساب المالي العالمي بأسعار صرف منافسة يتم عرضها عليك عند قيامك بإجراء التحويل المالي. وستحصل على سعر الصرف من HSBC قبل إتمام إجراءات التحويل. كما يتم تحديث أسعار الصرف كل 60 ثانية وذلك وفقاً لتغيرات أسعار الصرف في السوق. ويشتمل سعر الصرف من HSBC على سعر التكلفة وهامش صرف العملات الأجنبية من HSBC. ⁸مدفوعات الأموال العالمية الفورية يمكن إجراؤها فقط بين حسابات HSBC الفردية محلياً أو عالمياً في الدول/المناطق المشاركة. نقصد بكلمة "فوراً" خلال 6 ثوان. يمكن إجراء مدفوعات Global Money بين حسابات HSBC المؤهلة وحسابات البنوك الأخرى المؤهلة على مستوى العالم في الدول/المناطق المشاركة، وتخضع لتوافر العملات المدعومة. تحويلات الأموال العالمية (Global Money) قد تستغرق وقتاً أطول. ⁹تطبق شروط وأحكام تطبيق HSBC Entertainer، وسينمات VOX و REEL. تطبق شروط وأحكام برنامج Air Miles.

صادر عن بنك إتش إس بي سي الشرق الأوسط المحدود فرع الإمارات العربية المتحدة، ص.ب. 66، دبي - الإمارات العربية المتحدة. خاضع لتنظيم مصرف الإمارات المركزي لأغراض هذه الحملة الترويجية، وخاضع بشكل عام لسلطة دبي للخدمات المالية.

CRN ADV052523. حقوق الطبع والنشر محفوظة ©. بنك إتش إس بي سي الشرق الأوسط المحدود. 2023. جميع الحقوق محفوظة. لا يجوز استنساخ أي جزء من هذا المنشور أو تخزينه في أي نظام لاسترجاع المعلومات أو نقله بأي شكل أو وسيلة كانت سواء إلكترونياً، أو ميكانيكياً، أو فوتوغرافياً، أو تسجيلياً، أو خلاف ذلك، دون الحصول على إذن خطي مسبق من بنك إتش إس بي سي الشرق الأوسط المحدود.